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IZVJESTAJ 
0 SPROVEDENOJ JAVNOJ RASPRAVI NACRTA 

LOKALNE STUDIJE LOKACIJE "VERUSA" IIZVJESTAJA 0 STRATESKOJ PROCJENI 
UTICAJA NA ZIVOTNU SREDINU 

Glavni grad Podgorica je donio Odluku o utvrdivanju Nacrta l okalne studije lokacije 
,Verusa", kojom je ovaj planski dokument stavljen na javnu raspravu u trajanju od 15 
dana, pocev od 15.10. 2014. godine do 30.10.2014. godine. 

U periodu trajanja javne rasprave uvid u Nacrt Plana sa lzvjestajem o strateskoj 
procjeni uticaja na zivotnu sredinu, mogao se izvrsiti u kancelarijama Sektora za 
planiranje prostora u Sekretarijatu za planiranje i uredenje prostora i zastitu zivotne 
sredine. Takode, u toku trajanja javne rasprave svi zainteresovani subjekti su mogli 
pisane sugestije i primjedbe dostaviti na e mail adresu pgurbanizam@t-com.me. 
Javna rasprava je odrzana u elektronskoj, pisanoj i usmenoj formi. 

Centralna javna rasprava Nacrta odrzana je u Multimedijalnoj sali KIC-a ,Budo 
Tomovic", 27.10.2014 godine, sa pocetkom u 11 h, kojoj su prisustvova li predstavnici 
Sekretarijata za planiranje i uredenje prostora i zastitu zivotne sredine: Zorica 
Rakcevic, Radmila Maljevic, Miljan Barovic i Tonja Ratic, zatim predstavnik 
obradivaca Plana {Tehnoekonomski inzinjering) odgovorni planer Ratimir Mugosa i 
predstavnica Agencije za izgradnju i razvoj Podgorice Valentina Prelevic. Centralnoj 
javnoj raspravi prisustvovalo je, takode, oko 15 grad ana, kao i predstavnici medija. 

Centralna javna rasprava je otpocela uvodnim dijelom kojim je predstavnica 
Sekretarijata za planiranje i uredenje prostora i zastitu zivotne sredine Arh. Zorica 
Rakcevic dipl.ing. prisutne upoznala sa procedurom izrade ovog planskog dokumenta, 
fazama izrade istog kao i mogucnostima ucesca svih zainteresovanih gradana u toku 
trajanja javne rasprave 

Odgovorni planer Arh. Ratimir Mugosa dipl.ing., u svom izlaganju je detaljno upoznao 
prisutne sa planskim rjesenjima, koja su predvidena Nacrtom l okalne studije lokacije 
,Verusa". 



Nakon upoznavanja prisutnih sa planskim rjesenjima i daljom procedurom izrade 
planskog dokumenta, data je mogucnost gradanima i predstavnicima medija da 
postavljaju pitanja: 
Dragana Pejovica je interesovalo da li se mijenja infrastruktura postojecih objekata, 
ocijenivsi da trenutno stanje vodosnadbijevanja nije dovoljno da opsluzi sve u okviru 
kompleksa Djecijeg odmaralista. Takode, g-din Pejovic je ocijenio da je potrebno 
povecanje kapaciteta za zimske sportove. 
Misljenje odbornika u Skupstini Glavnog grada Podgorice Vladimira Cadenovica je 
da za realizaciju planskih rjesenja nije neophodno cekati auto put Bar Boljare, 
istakavsi da je potrebno, prije svega, modernizovati postojeci put Bioce-Matesevo i 
regionalni put Kuci - Mokra. Takode, g-dina Cadenovica je interesovala vlasnicka 
struktura u okviru zahvata Plana . 
Odbornik Cadenovic je, u svom izlaganju, istakao da je potrebno predvidjeti objekat 
za zajednicke aktivnosti lokalnog stanovnistva (skola, ambulanta, vjerski objekat ... ). 
Centralnoj javnoj raspravi prisustvovao je i Sasa Milosevic, direktor Djecijeg saveza. 
G-din Milosevic je istakao znacaj izrade i usvajanje ovog planskog dokumenta, kako za 
korisnike Djecijeg odmaralista tako i za stanovnistvo Veruse. Kako je istakao, ovo 
plansko rjesenje ce sigurno dodatno aktivirati ovaj prostor, te uciniti ga privlacnim 
svim grupama stanovnistva. lzgradnja autoputa Bar Boljare ce, po njegovom 
misljenju, dati dodatni impuls razvoju ovog podrucja. 

Na sva pitanja i sugestije predstavnici obradivaca Plana i Sekretarijata su dati 
odgovore i dodatna objasnjenja i obrazlozenja . Gospodin Mugosa je obrazlozio, a 
kada je u pitanju planirani autoput Bar Boljare da za realizaciju planskih rjesenja nije 
neophodna njegova izgradnja ali da ce svakako povecati zainteresovanost 
potencijalnih investitora, a kada je u pitanju izgradnja planiranog hotela. Takode, data 
su i dodatna pojasnjenja u vezi rekonstrukcije i dogradnje svih objekata koji su u 
sklopu Djecijeg odmaralista, kao odgovor na pitanje g-dina Pejovica. Kada je u pitanju 
planiranje objekta za zajednicke aktivnosti stanovnistva, pojasnjeno je da ce planirani 
hotel sadrzati i te funkcije te da je planirano da se u okviru istog smjesti ambulanta, 
koja ce sluziti lokalnom stanovnistvu . 
Centra Ina javna rasprava je zakljucena oko 12 i 20 casova. 

U toku trajanja javne rasprave na adresu Sekretarijata nije pristigla nijedna pisana 
primjedba. 

OBRADIO: 
Miljan Barovic, dipl.pr.planer 

ODSJEK ZA PLANIRANJE PROSTORA 
Arh. Zorica Rakcevic dipl.ing., 
~{;vic/' 




